
KOMISIA ÚZEMNÉHO A STRATEGICKÉHO PLÁNOVANIA, ŽIVOTN ÉHO PROSTREDIA A VÝSTAVBY 
Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 
 

 
 
 
Zápisnica zo  zasadnutia Komisie územného a strateg ického plánovania, životného prostredia 
a výstavby MsZ konaného d ňa  12. 5. 2014 
 
 
 
Prítomní:   podľa prezenčnej listiny,  
ďalej: Ing. Petra Nagyová Džerengová (námestníčka), Ing. arch. Ingrid Konradová (hlavná architektka), Ing. Zuzana 
Hudeková,  PhD. (kancelária hlavnej architektky), Ing. Katarína Prostejovská  (vedúca oddelenia životného prostredia a mestskej 
zelene), Ing. Anna Galčíková (oddelenie životného prostredia a mestskej zelene), RNDr. Anna Calpašová (OŽPaMZ), Mgr. Peter 
Pintér (OŽPaMZ), Ing. Michal Feik (poradca primátora), Ing. Bohdan Telgársky (koordinátor Rady seniorov). 
 
Začiatok rokovania: 15:00 h. 
 
Členovia komisie odhlasovali program s doplnením bodov č. 4 a 5: 
prítomní: 7, za: 7, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
PROGRAM 
 
1. Informácia o použití finan čných prostriedkov na nákup fotopascí (ústna informácia) 
 
2. Informácia o použití finan čných prostriedkov ako náhrady za výrub drevín (ústna informácia) 
 
3. Program aktívneho starnutia hlavného mesta SR Brat islavy na roky 2014 – 2020 
 
4. Bratislava XXI – témy rozvoja mesta (ústna informácia) 
 
5. Adapta čná stratégia pri zmene klímy  (ústna informácia) 
 
6. Rôzne 
 
 
Zasadnutie komisie viedol predseda Michal Muránsky. 
 
 
K bodu 1: 
Informácia o použití finan čných prostriedkov na nákup fotopascí (ústna informácia) 
Informáciu podali vedúca oddelenia životného prostredia a mestskej zelene Ing. Prostejovská a Mgr. Pintér.  
 
Uznesenie: 
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby po prerokovaní a diskusii berie na vedomie 
predloženú ústnu informáciu o použití finančných prostriedkov na nákup fotopascí. 
Hlasovanie: 
prítomní: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0. 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
K bodu 2: 
Informácia o použití finan čných prostriedkov ako náhrady za výrub drevín (ústna informácia) 
Informáciu podali vedúca oddelenia životného prostredia a mestskej zelene Ing. Prostejovská, ďalej Ing. Galčíková 
a RNDr. Calpašová.  
 
Uznesenie: 
2.1. Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby po prerokovaní a diskusii berie na vedomie 
predloženú ústnu informáciu použití finančných prostriedkov ako náhrady za výrub drevín. 
Hlasovanie: 
prítomní: 12, za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0. 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2.2.  Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby žiada primátora, aby urýchlene začal 
obstarávať dokument starostlivosti o dreviny na území mesta, v zmysle § 69 ods. 1 písm. g) zákona č. 543/2002 Z. z. o ochrane 
prírody a krajiny 
Hlasovanie: 
prítomní: 11, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 1. 
Uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu 3: 
Program aktívneho starnutia hlavného mesta SR Bratisl avy na roky 2014 - 2020 
Materiál prezentovali poradca primátora Ing. Feik a koordinátor Rady seniorov Ing. Telgársky. 
 
Uznesenie: 
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby po prerokovaní a diskusii odporúča MsZ schváliť 
Program aktívneho starnutia hlavného mesta SR Bratislavy na roky 2014 – 2020 s pripomienkami. 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 11, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 1. 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
K bodu 4: 
Bratislava XXI – témy rozvoja mesta (ústna informácia s prezentáciou) 
Materiál prezentovala hlavná architektka Ing. arch. Konrad.  Rozvinula nasledovné  témy a vízie mesta: transformácia mesta po 
r. 1989, rozdiely medzi centrom a okrajom mesta, kritika normatívneho územného plánovania založeného na funkčných plochách,  
stavebná kultúra a bytová politika, roztrieštenosť bytového fondu, ochrana kultúrneho dedičstva... 
 
 
K bodu 5: 
Adapta čná stratégia pri zmene klímy  (ústna informácia s prezentáciou) 
Materiál prezentovala hlavná architektka Ing. arch. Konrad a Ing. Hudeková. 
Mesto Bratislava je jedno z 21 európskych miest, ktoré získalo podporu v projekte Adaptačné stratégie pre európske mestá. 
Materiál popisuje predpokladané vplyvy zmeny klímy na život v meste a navrhuje opatrenia na ich elimináciu. Materiál bude 
v blízkom čase publikovaný na webovej stránke, členovia dostanú link. 
 
 
K bodu 6: 
Rôzne 
Námestník p. Budaj zdôraznil komplexný pohľad komisie na revitalizáciu nábrežia. Tiež žiadal OŽPaMZ, aby evidovalo poškodené 
alebo chýbajúce liatinové skruže okolo stromov, pretože hrozia úrazy ľudí a vývraty stromov. 
 
 
 
 
 
Ukončenie zasadnutia Komisie územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby MsZ o 17.50  h. 
 
 
 
 
 
 
 

Michal Muránsky, v. r. 
predseda komisie 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala:  
Eva Rifliková, tajomníčka komisie 


